
Referat bestyrelsesmødet den 14.12.22  

 kl. 19.30  

Afbud:  

Godkendelse af referat fra sidst 
Godkendt 

 

Nyt fra Formanden: 
Affaldssortering- Vi har aftale med Marius Pedersen om afhentning af affald. Vi 
sorterer allerede en stor del af vores affald. Derfor ikke de store ændringer andet 
end en opfordring til at få affald puttet i de rigtige containere. 
  
Vi har fået tilsagt om tilskud fra Brande kommune til en varmepumpe til 
sadelrummet.  
 
Forespørgsel - om det måske er muligt at gøre noget ved de mudrede folde. Evt 
forsøget at søge nogle fonde om tilskud til nogle måtter der kan ligges ud.  
 

 

  

Nyt fra Berider: 
Udfordringer med spåner - indkøbsprisen er steget rigtig meget og vi kan ikke få 
den mængde spåner vi tidligere har kunnet få.  
 
Vi har fået en prøve på pilestrø som måske kan være et alternativ til de almindelige 
spåner. Et par af elevhestene bliver sat på pilestrø, så vi kan se hvordan det 
fungere.  
Vi er tvunget til at lave prisstigninger på spåner - fra 1.1 vil spåner koste800kr 
 
Den lille ridehal - bunden er blevet meget bedre.  
 

 

Økonomi - regnskabsstatus og periodiseret budgetopfølgning:  
Det ser fornuftigt ud 
  

 

Elevheste: 
Der er købt en koldblods hest, Rabalder - som skal gå med i ridefysioterapien  
 

 

Poul har ordet: 
Vi har fået et tilskud til en varmepumpe til sadelrummet - Der skal sættes nye døre 
i som bedre kan holde på varmen.  
 
Der er kommet et nyt toilet på herretoilettet 
 
Udendørslyset er repareret.  
 

 

Nyt fra Stævneudvalget: 
Der har været nogle gode arrangementer 
Der er søgt nye stævneterminer - der afventes svar.  

 
 



Referat bestyrelsesmødet den 14.12.22  

 kl. 19.30  

Der er lavet proportioner til næste springstævne 
Strømpesalg - vi har tjent 5000kr 

Nyt fra Cafeteriaudvalget: 
Gode stævner, det har fungeret fint.  - men udfordringer med at få folk til at tage 
en tjans.  
Det har været rigtig godt med en varm ret til stævnerne.  

 

Nyt fra Sponsorudvalget:  
 

 

Nyt fra øvrige udvalg:  
 

 

Evaluering af arrangementer: 
29-30/10 spring - hest/pony - fin stævnerapport 
5-6/11 dressur- hest - godt stævne - fin stævne rapport. Nadia har gjort et super 
godt arbejde.  
 
Internetstævne 3/12 - Fint elevstævne med 85 starter. - Det gik rigtig godt  
 

 

Kommende arrangementer:  
11-12/2 - 2023 - spring - hest/pony 
18-19/2 - 2023 - dresser- pony 
 

 

Opfølgning fra sidste møde.  
 
 

Eventuelt: 
 

 
 
 

Til hjemmesiden: 
 

 

Næste møde: 
 

 

 


